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BRG.0002.07.2024 

Protokół Nr VII/2024 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 27 listopada 2024 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom VII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia przewodniczył Przewodniczący Rady 

Gminy Piotr Kołodziej. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia obecnych 

w chwili rozpoczęcia sesji było 14 radnych. 

Nieobecni usprawiedliwieni: radny Janusz Czarniak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli:  

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia  

4. Juchacz Przemysław – adwokat  

5. Borys Andrzej - Delegat Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej 

6. Organista Jerzy - Delegat Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej 

7. Drzażdżewski Paweł – radny Rady Powiatu Inowrocławskiego 

8. Pawłowska Katarzyna – inspektor 

9. Wiatrowska Ewelina – referent 

10. Marek Kaja – młodszy referent 

11. Wochna Monika – starszy inspektor  

Ad.1. Otwarcie VII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Piotr Kołodziej oznajmił, że zgodnie z listą 

obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do kontynuowania obrad 

i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 9:30 otworzył sesję słowami „Otwieram VII sesję Rady 

Gminy Dąbrowa Biskupia”. Przeprosił za opóźnienie z przyczyn technicznych. Następnie powitał 

Wójta Gminy Marcina Filipiaka, Sekretarz Gminy Marzenę Gustaw, Skarbnika Gminy Annę 

Kuberską, adwokata Przemysława Juchacza, przybyłych gości, radnych i wszystkich obecnych 

pracowników Urzędu Gminy.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Następnie radny Piotr Kołodziej zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje zmian 

do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie? 

Nie było wniosków, a porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad VII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia: 

1. Otwarcie VII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 

2025 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2029. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia na 2024 rok. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2035. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad.2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby sekretarzem obrad VII sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia został radny Norbert Michalak. 
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Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radnego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Wybór radnego Norberta Michalaka na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 
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8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie 14 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnego Norberta Michalaka na 

sekretarza obrad. 

Ad.3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował do Komisji Uchwał i Wniosków następujące osoby: 

radna Renata Gawrysiak - wyraziła zgodę 

radny Samuel Kurzyna - wyraził zgodę 

radny Robert Matuszewski - wyraził zgodę 

Nie było innych kandydatur. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radna Renata 

Gawrysiak, radny Samuel Kurzyna oraz radny Robert Matuszewski. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w ww. składzie została powołana przez radnych 14 głosami „za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radnego Samuela Kurzynę. 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytał radny Samuel 

Kurzyna, jako sekretarz obrad VI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 
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4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Radny Marcin Stefański – zadał pytanie, czy po przeglądzie dróg powiatowych został określony 

termin naprawy i zakres prac na drodze Bąkowo-Chróstowo? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że Starosta Powiatu Inowrocławskiego Wiesława Pawłowska 

obiecała, że w przyszłym roku kalendarzowym będzie naprawiana wskazana droga, jednak nie 

określiła na jakiej długości i zakresu prac.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw - Sekretarz Gminy. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad.7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji: 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

05.11.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Analiza wykonania zadań inwestycyjnych, szczegółowych kosztów poniesionych dla 

inwestycji wykonanych za II półrocze 2023 roku i I półrocze 2024 roku. 

2. Analiza wniosków budżetowych złożonych do budżetu na 2024 rok. 

25.11.2024 r., na którym omawiano materiały na VII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła dwa posiedzenia: 

15.11.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Wnioski mieszkańców do budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

3. Analiza wysokości podatków i opłat lokalnych w roku 2024 oraz propozycje zmian na 

2025 rok. 

25.11.2024 r., na którym omawiano materiały na VII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła dwa posiedzenia: 

20.11.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dąbrowie 

Biskupiej oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej. 

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2025 r. 

25.11.2024 r., na którym omawiano materiały na VII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła dwa 

posiedzenia: 

07.11.2024 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Obrona cywilna na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia w dobie obecnych zagrożeń. 



9 
 

2. Gospodarka odpadami komunalnymi na terenie gminy. Prawidłowość segregacji przez 

mieszkańców – proporcje zmieszanych odpadów w stosunku do segregowanych. 

25.11.2024 r., na którym omawiano materiały na VII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji nie odbyła posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 

Dąbrowa Biskupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2025. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/36/2024 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 
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6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/37/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 
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13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/38/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/39/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2029. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Dąbrowa Biskupia 

na lata 2025-2029. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 
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7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/40/2024 w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2029 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radna Renata Frontczak – poinformowała, że jest przeciwna podjęciu uchwały 

w przedstawionym kształcie ze względu na zbyt wysokie stawki diet radnych. Uważa, że jej 

propozycja z niższymi stawkami, które podała na komisji wspólnej byłyby bardziej adekwatne 

do możliwości finansowych budżetu gminy. Dodała, że obowiązkiem radnych jest 

odpowiedzialne zarządzanie środkami publicznymi i dlatego nie może poprzeć uchwały, która 

jej zdaniem obciąży budżet w sposób nieuzasadniony. 

Radna Renata Gawrysiak – poinformowała, że kwota w projekcie uchwały stanowi średnią 

z propozycji Przewodniczących Stałych Komisji, z którą się nie zgadza i dlatego nie podpisała 

tego wniosku. Jej propozycja była z niższymi stawkami. Dodała, że nie zgadza się również, z tym 

że proponuje się tylko 10% obniżenia diety w przypadku nieobecności, ponieważ wyższy % 

mobilizował by do tego, żeby przyjść na posiedzenia. Obawia się sytuacji, kiedy większość 

radnych nie przyjdzie przy tak niskim % obcinki diety i nie będzie quorum. Uważa, że powinno 

być przynajmniej 15% pomniejszane za nieobecność.  
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Radny Tomasz Wronecki – zauważył, że w poprzedniej kadencji radni w lipiec i sierpień mieli 

urlop, a pobierali dietę i nikt wówczas nie martwił się o budżet gminy, kiedy wydatkowano tak 

dużą kwotę. Dodał, że ma pretensje do radnych i siebie, że nikt wówczas nie zrobił takiego 

wniosku, że skoro radni mieli wakacje, to nie powinni otrzymać diety. Zaproponował, że skoro 

jest powiedziane, że te podwyżki stanowią duże obciążenie dla budżetu, to radni niech się nie 

spotykają w wakacje i zgodnie z zapisem w uchwale nie będzie wypłacanych diet. Wówczas 

będzie duża oszczędność i w budżecie zostanie 34 000,00 zł. Zaznaczył, że to nie jest pensja, 

tylko dieta za coś, co powinni sprawować, czyli spotykać się itp.  

Radna Renata Gawrysiak – uważa, że jest za tym, żeby za wakacje nie płacić. Zaznaczyła jednak, 

że jej komisja w obecne wakacje spotkała się dwa razy. Dodała, że poprzednia zmiana diet nie 

była spowodowana podwyżką, lecz zmianą sposobu płacenia od posiedzenia na miesięczne, 

ponieważ z uwagi na Komisję Skarg, Wniosków i Petycji radni przekraczali dozwolona kwotę 

diety. Jednak taki sposób płacenia nie przewyższył tego, co było wcześniej płacone, nawet jak 

było płacone za wakacje.  

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że jest za słuszną sugestią i uwagą radnego Tomasza 

Wroneckiego, żeby nie pobierać diet kiedy radni nie spotykają się, czyli za miesiąc lipiec, 

sierpień i styczeń.  

Radny Tomasz Wronecki – zaznaczył, że wypowiadając się na temat pobierania diet w wakacje 

odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi, że niby radne martwią się teraz o budżet gminy, 

a wcześniej tego nikt nie zauważył.  

Radna Renata Frontczak – zaznaczyła, że to przecież radni ustalili, że będzie płacone również za 

wakacje. Dodała, że faktycznie źle się stało, że wówczas nikt z nich nie zauważył tego problemu. 

Radna Renata Gawrysiak – odniosła się do radnego Tomasza Wroneckiego, że on również 

w przeszłości głosował za taką uchwałą i rozumiałaby sugestie, gdyby radny był przeciwny 

temu, że dieta była wypłacana w wakacje.  

Radny Tomasz Wronecki – odpowiedział, że faktycznie był za taką uchwałą i dlatego we 

wcześniejszej wypowiedzi zaznaczył, że była to również jego wina.  

Radny Piotr Kołodziej – stwierdził, że ma nadzieję, że dojdą do konsensusu i podejmą 

jakiekolwiek decyzje, które będą w pełni służyły Gminie Dąbrowa Biskupia i mieszkańcom.  

Pan Przemysław Juchacz – zaznaczył, że radna Renata Gawrysiak złożyła wniosek w sprawie 

zmiany %, jeśli chodzi o pomniejszenie diety w przypadku nieobecności i należy go 

przegłosować.  

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 10 minut przerwy na przygotowanie głosowania 

w systemie. 

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji nadal uczestniczy 14 radnych. 

Powitał również Pana Pawła Drzażdżewskiego - radnego Rady Powiatu Inowrocławskiego  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

przedstawionym wnioskiem. 
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głosowanie Wniosek o zmianę w § 2. 1. w ten sposób, że Radnemu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia potrąca się kwotę stanowiącą 15 % należnej diety 

za każdą nieobecność na posiedzeniu. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 5 35.71 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 8 57.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz PRZECIW 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr PRZECIW 

6 Kraszewska Sylwia PRZECIW 

7 Kurzyna Samuel WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Matuszewski Robert ZA 
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9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin PRZECIW 

11 Szulc Igor PRZECIW 

12 Szwemin Dawid PRZECIW 

13 Świerkowski Marek PRZECIW 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz PRZECIW 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 5 radnych głosowało za 

przyjęciem wniosku, 8 głosów było przeciwnych i 1 wstrzymujący się.  

Wniosek został odrzucony. 

Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad przedstawionym projektem uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 71.43 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 4 28.57 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata PRZECIW 

4 Gawrysiak Renata PRZECIW 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel PRZECIW 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk PRZECIW 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 10 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, 4 głosy były przeciwne i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/41/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

Ad.14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 
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7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/42/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia 

na 2024 rok stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad.15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2035. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 

2024-2035. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 listopada 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz nieobecny 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 
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13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała 

Nr VII/43/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2024-2035 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad.16. Wolne wnioski. 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, dlaczego nie będzie przeznaczonych pieniędzy na 

utworzenie planu dla ulicy Jaśminowej w Dąbrowie Biskupiej? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że w pierwszej kolejności należy uregulować stan prawny działek, 

które należą do tej drogi, ponieważ obecnie ich część należy do prywatnych właścicieli. Kiedy 

będzie to zrobione, to z pewnością gmina przymierzy się do tego, żeby zrobić projekt na tą 

drogę.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy jest ustalony okres napraw dróg powiatowych 

wskazanych po ich objeździe przez przedstawicieli Starostwa Powiatowego? 

Pan Paweł Drzażdżewski – odpowiedział, że wskazane drogi Stanomin-Mleczkowo, Bąkowo-

Chróstowo, Konary-Dziewa i Dąbrowa Biskupia-Przybysław, faktycznie były wskazane do 

remontu, jednak trudno powiedzieć, kiedy będą robione i z pewnością wszystkie nie będą 

zrobione w jednym roku. Dodał, że fachowcy tj. drogomistrze i Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych najbardziej wskazywali drogę Stanomin-Mleczkowo, o co on sam również będzie 

zabiegał. Jednak to nie wyklucza, że na innych drogach nie będzie napraw. Należy również 

pamiętać, że takich dróg powiat ma 500 km do naprawy i należy zacząć od tych najgorszych 

odcinków.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy te ustalenia są gdzieś zapisane, czy to są ustne 

uzgodnienia? 

Pan Paweł Drzażdżewski – odpowiedział, że są to na razie ustne ustalenia.  

Radna Renata Gawrysiak – zaznaczyła, że droga Bąkowo-Chróstowo jest bardzo w złym stanie, 

jest zbyt wąska i należy również mieć ją na uwadze. Dodała, że przy okazji ulicy Jaśminowej 

również należy mieć na uwadze ulicę Szkolną, żeby ją uregulować prawnie i zrobić, ponieważ 

prowadzi ona zarówno do ośrodka zdrowia, jak i do szkoły. Dodała, że w przypadku pojawienia 

się szansy pozyskania środków zewnętrznych, to można by tą drogę zrobić.   

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie, czy jest możliwość wytyczenie granic drogi gruntowej 

Wonorze-Brudnia, ponieważ jest ona coraz węższa z uwagi na zaorywanie przez rolników? 
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Wójt Gminy – odpowiedział, że jeśli chodzi o drogi gruntowe, to ten problem jest praktycznie 

w każdej gminie. Jednak to się wiąże z tym, że jeśli gmina zacznie wyznaczać granice w jednej 

wsi, to będzie taka konieczność w innych wsiach, a to są ogromne koszty dla gminy. Dodał, że 

na dzień dzisiejszy trudno jest powiedzieć czy można rolnika, który zaorał drogę obciążyć 

kosztami geodety? 

Radny Samuel Kurzyna – poinformował, że ma informacje, że w Gminie Zakrzewo obciąża się 

rolników w takich sytuacjach.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że sprawdzi to.  

Radny Tomasz Wronecki – poprosił, żeby wyjaśnił tą kwestię obecny na sesji prawnik. 

Pan Przemysław Juchacz – odpowiedział, że sprawdzi to dokładnie, jednak jeśli okaże się, że 

granice zostały naruszone, to są już sprawy rozgraniczenia, które prowadzi sąd i wówczas 

można rozstrzygać sprawę w kontekście kosztów.  

Radny Samuel Kurzyna – stwierdził, że jeśli się ukarze jednego rolnika, to będzie już z 

pewnością przestrogą dla innych.  

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że należy też brać pod uwagę, to ile ten rolnik się worał 

w tą drogę, żeby nie było sytuacji, że o pół metra będziemy karać rolnika. Powinniśmy 

reagować, kiedy ktoś faktycznie radykalnie narusza te granice.  

Radny Robert Matuszewski – poinformował, że w Radojewicach było odnowienie granic i to nie 

pomogło, ponieważ droga jest kolejny raz zaorana. Dodał, że dopóki nie będzie nakładanych 

kar finansowych, to ten problem się nie skończy i nikt się nie zdyscyplinuje.  

Radny Norbert Michalak – poinformował, że w dniu 25 listopada złożył interpelację za 

pośrednictwem Wójta Gminy do Zarządu Województwa w Bydgoszczy w sprawie ścieżki pieszo-

rowerowej na odcinku drogi Pieranie-Sobiesiernie. Zaznaczył, że ten temat był już 

niejednokrotnie poruszany przez radnych poprzednich kadencji. Poprosił o wsparcie w tej 

sprawie zarówno Wójta Gminy, jak i przedstawiciela powiatu. Dodał, że mieszkańcy potrzebują 

tej ścieżki, ponieważ większość osób nie jest zmotoryzowana, chodzą tam dzieci ze szkoły, a 

jest to droga wojewódzka i ten ruch stwarza duże zagrożenie dla pieszych i rowerzystów. 

Zgłosił również konieczność wycinki zakrzaczeń przy drodze powiatowej Konary-Dziewa.  

Radna Renata Gawrysiak – mając na uwadze wypowiedź radnego Norberta Michalaka 

poprosiła również o wsparcie radnego powiatowego w sprawie ścieżki już od ulicy 

Magazynowej na łuku w kierunku Bąkowa, ponieważ od lat się o tym mówi, a odpowiedź jest 

taka, że brak środków finansowych. Dodała, że wskazany łuk jest równie niebezpieczny dla 

pieszych, jak droga Pieranie-Sobiesiernie.  

Radny Norbert Michalak – poinformował, że w omawianej interpelacji poruszył również 

konieczność utworzenia przejścia dla pieszych w Sobiesiernii, ponieważ „serce” tej wsi tj. 

świetlica wiejska i boisko znajduje się po drugiej stronie drogi wojewódzkiej. Dodał, że są już 

zmiany prawa i nie muszą być chodniki po obu stronach drogi, ponieważ mogą być tzw. 

przejścia sugerowane.  
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Radna Renata Gawrysiak – w związku ze zmianą przepisów poprosiła o pochylenie się również 

nad tematem przejścia dla pieszych w Nowym Dworze i Dąbrowie Biskupiej.  

Pan Paweł Drzażdżewski – poinformował, że taka interpelacja była już składana do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich oraz Marszałka w kadencji 2014-2018 i z pewnością taka interpelacja 

zostanie ponownie złożona za pośrednictwem Rady Powiatu Inowrocławskiego do ZDW i 

Marszałka o zabezpieczenie środków na realizację tego zadania.  

Radna Renata Gawrysiak – podziękowała sołectwom, którzy przekazali pewne kwoty z 

funduszu sołeckiego dla Ochotniczych Straży Pożarnych mimo, że w ich wsiach nie ma tych 

jednostek.  

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że od lat wysyłane są interpelacje do ZDW i odpowiedź 

jest zawsze taka, że to gmina ma zrobić chodnik, wykupić grunt itp., a oni zrobią resztę i 

dlatego teraz będzie podobnie. Dodał, że w Stanominie również gmina wydatkowała środki na 

projekt i do dnia dzisiejszego chodnika nie ma.  

Pan Andrzej Borys – stwierdził, że rozumie dylemat radnych przy podnoszeniu podatków, 

jednak należy pamiętać, że z jednej strony ludzie krzyczą, że się podnosi podatki, a z drugiej 

strony te same osoby krzyczą, że gmina nic nie robi. Poinformował, że na stronie KRUS można 

zapoznać się ze zmianami w sprawie stawek ubezpieczenia rolników, które wchodzą w życie od 

stycznia. Przekazał również informację, że jest choroba bydła niebieski język i należy szczególną 

uwagę zwrócić, przy samowolnym sprowadzaniu bydła. Dodał, że duże zagrożenie dla 

opłacalności może wprowadzić podpisanie umowy przez Komisję Europejską z Ameryką 

Południową w sprawie handlu.  

Radny Piotr Kołodziej – dodał, że wystarczy, żeby z 27 państw europejskich 15 wyraziło zgodę, 

tak więc są znikome szanse, żeby to nie przeszło.  

Pan Andrzej Borys – podziękował Wójtowi, pracownikom urzędu gminy, stowarzyszeniom, 

kołom gospodyń wiejskich oraz strażakom za zaangażowanie w piknik z okazji jubileuszu 

istnienia Banku Spółdzielczego.  

Ad.17. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady VII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończył posiedzenie Rady Gminy 

o godzinie 12:00. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 27 listopada 2024 r. 

Sekretarz obrad    Przewodniczący obrad 

Norbert Michalak   Piotr Kołodziej 

Protokółowała: 

Monika Wochna 

 


